
Bestyrelsesmødet 03-06-2021

Deltager: Benny Møller
Bo
Steen
Erik
Annette
Søren
Uffe (referent)

Afbud Sabrine

1. Sejlsportsliga

Evaluering:

Senest ændring i programmet gjorde det noget kaotisk, overskud på 20.000 kr. til klubben sejlerne

var godt tilfredse.

350 skoleelever

Aftensejlads

Prøve at sejle

Hjælpefest, åben fest flyttes til efteråret for alle klubbens hjælper.

Udskudt til august

Annette laver opslag hjælpernes fest.

2. Ungdom

DM-feva & DM-29’er 14-15 september tilsluttet.

Styr på trailer + udendørs gruppe (opgaver)

Opholdsplads til følgebåde er skaffet via Bo (både sommer og vinter)

Forsikring papir m.m. via Ungdomsudvalget.

Købekort til udstyr med bådudstyr butikken. US laver!

2 stk gummibåde (Grand) er klar til udskiftning, sponsor søges.

Optimisjolle trailer skrottes. Annette ringer til skrothandler.



3. Økonomi

Forsikring indbrud
Ønsker budgetopfølgning via Søren oplæg på næste møde.

4. Byggeudvalget

Afslag fra kommune i først omgang, ansøgninger af midler. Byggeudvalgsmøde næste uge, Erik

indkalder, Bestyrelsen ønsker stadig af arbejde med positivt for dette.

5. Bestyrelsesmøder fremad.

Torsdag 4 – 6. uge tid 19-21 US udsende indkaldelse til møder rækker for resten af 2021

Dagsorden + referater på hjemmesiden.

Sabine Zanella indgå fremad rette i bestyrelsesarbejdet med primær fokus og tilknytning til

aktivitets udvalget.

6. Hus udvalget

Ny kode til hoveddøren.

7. Sejlerskole

Ingen vedligehold for af el på broen. Det vurderes at det vil være for besværligt at vedligeholde og

at det i forbindelse med arbejde på broen er bedre med en forlængerledning fra klubhuset.

Ny kode til hoveddøren. Bo tjekker

8. Evt.

US. Laver anmelding af indbrud.


